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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 6/2025 (231) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 5. května 2025 ve 13:30 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP, 181.20) 

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Roman Kopeček, Patricie Milotová, Ing. 
Robert Pekaj, MBA, Jakub Poštolka,  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D.,  Ing Bc 
et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D., Tereza Srnečková, Martin Šubrt, Ing. Pavel 
Tomášek, Ph.D.,doc. Ing. Pavel Valášek, CSc. 

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Jakub Rak, Ph.D., Ing. Alena 

Procházková, MBA  
 
Omluveni: Ing. Pavel Taraba, Ph.D. 
 
Hosté:    Ing. Slavomíra Vargová, Ph.D.    
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
7. Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
8. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
9. Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
10. Předložení a projednání Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
11. Předložení a projednání směrnic k přijímacímu řízení do Bc SP v prezenční a kombinované 

formě a NMgr v prezenční a kombinované formě pro AR 2026/2027. 
12. Předložení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2025.  
13. Předložení a projednání Rozpisu rozpočtu FLKŘ na rok 2025.  
14. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 9. 6. 2025. 
15. Různé. 
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Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve 13:34 hodin předseda zahájil jednání, přivítal přítomné. Uvedl, že z jednání se omluvil Dr. Taraba, který 
je na výjezdu v rámci Ceepus. Zmínil rovněž, že posunutí začátku jednání je z důvodu návštěvy delegace 
z Bhútánu v rámci programu ERASMUS+ na fakultě.  
 
 
 
Bod 2) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Strohmandl uvedl, že vzhledem k tomu, že nebyly k projednání předloženy některé materiály, jejichž 
zpracování závisí na projednání dalšími zúčastněnými, případně na schválení dokumentů UTB, navrhuje 
následující  

• Vypuštění bodu 6) Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
• Vypuštění bodu 11) Předložení a projednání směrnic k přijímacímu řízení do Bc SP v prezenční a 

kombinované formě a NMgr v prezenční a kombinované formě pro AR 2026/2027. 
• Vypuštění bodu 12) Předložení Výroční zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2025.  
• Vypuštění bodu 13) Předložení a projednání Rozpisu rozpočtu FLKŘ na rok 2025. 

 
Vzhledem k předkládací lhůtě pro projednání organizačního řádu navrhuje předseda AS FLKŘ mimořádné 
zasedání 19. 5. 2025 v 15:00 hodin – na kterém bude Organizační řád představen. 
 
Další návrhy na úpravu programu nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 231/1 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
7. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
8. Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
9. Předložení a projednání Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
10. Projednání a schválení návrhu programu mimořádného jednání  AS FLKŘ 19. 5. 2025. 
11. Různé. 

 
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 231/1 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
7. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024. 
8. Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
9. Předložení a projednání Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
10. Projednání a schválení návrhu programu mimořádného jednání  AS FLKŘ 19. 5. 2025. 
11. Různé. 
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Bod 3) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání AS FLKŘ  14. 4. 2025 všichni členové Senátu obdrželi e-mailem, je zveřejněn na webu 
fakulty. Z přítomných neměl nikdo k zápisu připomínky ani návrhy na změnu nebo doplnění.  
Tajemnice AS FLKŘ upozornila na nutnost úpravy chybného čísla usnesení v textu zápisu. 
 
Návrh usnesení č. 231/2 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty, po opravě čísla usnesení 229/3 na 230/3.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 231/2 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty, po opravě čísla usnesení 229/3 na 230/3.“ 
 
 
 
Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ 

- Od jednání AS FLKŘ dne 14. 4. 2025 se uskutečnily dvě jednání Ekonomické komise AS UTB, 

které projednávaly Rozpis rozpočtu UTB na rok 2025 a Dodatek č. 1 Pravidel rozpočtu pro rok 2025. 

Návrh Rozpisu rozpočtu UTB na rok 2025 vycházel z Pravidel rozpočtu pro rok 2025. Byla 

připravena rovněž oprava rozpočtu ve vztahu ke Knihovně UTB. Ekonomická komise AS UTB 

doporučila Rozpis rozpočtu UTB na rok 2025 schválit, bude schvalován na jednání dne 6. 5. 2025. 

- AS UTB byly předloženy návrhy na jmenování ombudsmanky, nového člena RVH, Statut UTB a  

Etický kodex UTB. Dr. Strohmandl upozornil, že ke každému podnětu, který je rektorovi UTB podán 

k prošetření, je stanovována zvláštní etická komise. 

 
Dr. Snopek informoval, že už při předání prvního návrhu rozpočtu UTB k projednání AS UTB byl rozpočet 
Knihovny UTB podhodnocen. 
 
 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka 

- 23. 4. 2025 se na UTB konal rektorský den sportu, v rámci FLKŘ byly realizovány 4 aktivity (turistika, 

posilování, požární sport, volejbal). Vyskytly se drobné problémy při organizaci posilování, v září 

bude ke sportovním aktivitám UTB sjednána schůzka s Dr. Melichárkem.  

- Studenti FLKŘ se zúčastnili Akademického mistrovství ČR v požárním sportu (Ostrava), v požárním 
útoku družstva žen i mužů obsadily shodně 2. místo, v celkovém hodnocení muži skončili na 4. 
místě a ženy na 5. místě. Gratulujeme a děkujeme za reprezentaci UTB a fakulty. 

- V rámci výzvy Malé projekty pro velké věci (udržitelnost) obdržela fakulta 80.000,- Kč. Realizace 

projektu je do 31. 10. 2025. Byly stanoveny projektové aktivity, např. vybudování envirozóny 2.  

- Nové laboratoře v budově UH3 budou vybudovány v průběhu letních měsíců, v zimním semestru 

je plánováno jejich zařízení přístroji a mobiliářem, pilotní provoz by mohl být zahájen v LS 

2025/2026. 

- Dne 7. 5. 2025 se bude konat metodická a organizační schůzka v rámci projektu ESF – klíčová 

aktivita KA5 digitalizace studijních materiálů. Tato digitalizace se bude týkat 20 předmětů a výstupy 

budou k dispozici v roce 2026. 

- Připravuje se žádost o udělení akreditace doktorskému studijnímu programu na FLKŘ.  

- Jednání Mezinárodního hodnoticího panelu na UTB je stanoveno na 13. – 14. 5. 2025. Jednání na 
FLKŘ se bude konat ve středu 14. 5. 2025 od cca 17:00 hodin, zúčastní se jej všichni členové 
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vedení fakulty, dále zástupci akademických pracovníků a zástupci studentů. Jednání bude vedeno 
v anglickém jazyce. 

- Někteří studenti při odevzdávání závěrečných prací nerespektují stanovené termíny a náležitosti, 
pravděpodobně budou řešeny i případy podezření na plagiátorství. 

 
Dr. Strohmandl připomenul, že posudky k závěrečným pracím musí být zveřejněny ve STAGu nejpozději 3 

pracovní dny před stanoveným termínem obhajoby. S touto skutečností musí studenti počítat, vzhledem 

k množství posudků je vedoucí a oponenti zpracovávají postupně. 

Pan Poštolka informoval podrobně o aktivitách a výsledcích Klubu požárního sportu na soutěžích. Uvedl, 

že studenti přistupují k tréninku zodpovědně a sdělil, že se jak tréninků, tak soutěží, účastní s vysokým 

nasazením. V týmu je velká soudržnost a podpora. Poděkoval vedení fakulty i UTB za finanční i další 

podporu a rovněž poděkoval Dr. Snopkovi a Dr. Džermanskému za jejich osobní nasazení při aktivitách 

Klubu požárního sportu. 

Dr. Snopek doplnil, že podzimního kola TFA se zúčastní týmy z UPOLu a VŠB, které pozvání rády přijaly. 

Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro pedagogickou činnost 
- K 2. 5. 2025 na FLKŘ studuje celkem 1217 studentů (o 121 studentů více, než 2. 5. 2024). Ke 

studiu pro AR 2025/2026 je podáno 1445 přihlášek (o 102 více než v roce 2024). Podávání 
přihlášek v rámci 1. kola přijímacího řízení bylo ukončeno k 30. 4. 2025. 

- Zvažuje se pořízení licencí Copilot v rozšířené verzi. 
- Proběhlo školení k novele VŠ zákona, a to jak pro členy vedení UTB a fakult, tak pro studijní 

referentky. 
- V rámci UTB se řeší se využívání odlišných nástrojů na sdílení studijních materiálů vyučujících se 

studenty, používat by se měl jenom Moodle. 
- Probíhá příprava SZZ, protokoly ze SZZ budou generovány do e-spisu. Tajemníci komisí budou 

o všech změnách poučeni na metodické schůzce. Zápisy z průběhu SZZ je nutno vést věcně a 
konkrétně, a to zejména u hodnocení F a E. 

- 8. 5. začíná hodnocení kvality výuky studenty prostřednictvím systému STAG. 
 

Dr. Snopek se dotázal, zda bude vypsáno druhé kolo přijímacího řízení. Dr. Rak odpověděl, že 
pravděpodobně ano, ne však u všech studijních programů. Rozhodnuto bude po jednání přijímací komise. 
Dále se Dr. Snopek dotázal – vzhledem k nízké účasti studentů na přednáškách – jaký je počet studentů 
v 1. ročnících – zejména u kombinované formy studia. Dr. Rak odpověděl, že aktuální počty s sebou nemá, 
je však pravda, že studentů chodí na přednášky málo. U kombinovaného studia je však pro nesplnění 
studijních povinností studium ukončeno až po 1. ročníku. 

 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- Na poradě tajemníků fakult byli přítomni upozorněni pověřenkyní pro GDPR na nutnost minimálních 

záznamů a balančních testů u kamerových systémů. 

- Ze strany některých fakulty byly vzneseny požadavky na stravenky nebo stravenkový paušál, 

vzhledem k tomu že v této problematice nepanuje shoda, pravděpodobně tyto způsoby dotování 

obědů nebudou na UTB realizovány. 

- V UTB na kolejích jsou instalovány chladicí skříně na dotovaná jídla pro studenty. 

- Ve čtvrtek 8. 5. proběhne na děkanátu čištění koberců. 

 

 

 

Bod 6) Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
Dr. Snopek jako předseda Legislativní komise AS FLKŘ uvedl, že komise se sešla 24. 4. 2025, připomínky 
zapracovala do dokumentu (jedná se jak o faktické, tak o formální úpravy.) 
Dokument s připomínkami  a zápis z jednání komise byl zaslán jak předkladateli, tak všem členům Senátu. 
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Děkanka fakulty poděkovala Legislativní komisi za práci a uvedla, že Plán strategického rozvoje fakulty 
navazuje na Plán strategického rozvoje UTB, některé indikátory vycházejí přímo z něj. 
 
Dokument bude upraven – předkladatel zapracuje připomínky nebo se k nim vyjádří – a bude předložen na 
další jednání AS FLKŘ ke schválení. 
 
 
 
Bod 7) Projednání a schválení Zprávy o hospodaření FLKŘ za rok 2024 
Dr. Heinzová jako předsedkyně Ekonomické komise sdělila, že jednání komise se konalo 28. 4. 2025, za 
přítomnosti tajemnice fakulty. Dotazy k předloženému dokumentu byly zodpovězeny, komise jej doporučuje 
ke schválení. 
 
Návrh usnesení č. 231/3 
„AS FLKŘ schvaluje Zprávu o hospodaření FLKŘ za rok 2024 v předloženém znění.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 231/3 
„AS FLKŘ schvaluje Zprávu o hospodaření FLKŘ za rok 2024 v předloženém znění.“ 
 
 
 
Bod 8) Předložení a projednání Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
Děkanka fakulty jako předkladatelka uvedla, že  Výroční zpráva FLKŘ je zpracována ve stejné struktuře, 
jako v předchozích letech, důvodem je možnost srovnání. 
 
Tichým souhlasem Senát předal tento dokument k projednání Legislativní komisi.   
 
 
 
Bod 9) Předložení a projednání Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026 
Prof. Tučková uvedla, že k přípravě Časového plánu výuky proběhly 3 jednání s rektorem UTB 
a prorektorkou pro pedagogickou činnost. Úpravy Časového plánu UTB nejsou možné, fakultní je tedy nutno 
přizpůsobit. 
Začátek výuky bakalářského studia je tedy ve fakultním časovém plánu stanoven na 15. 9. 2025, 
navazujícího magisterského studia pak na 22. 9. 2025. 
Zkoušet je možné až po ukončení výuky prezenčního studia. Výuka v LS začíná 6. 2. 2026, SZZ pak 25. 5. 
2026. 
 
V souvislosti s časovým plánem výuky děkanka rovněž informovala o ubytování na ZS 2025/2026. 
Ubytování studentů pro ZS 2025/2026 bude vzhledem ke konání Slavností vína ve dnech 13. – 14. 9. 2025 
možné až v neděli 14. 9. ve večerních hodinách (pouze část studentů), většina se bude moci ubytovat až 
v pondělí 15. 9. 2025. 
 
Dokument byl tichým souhlasem postoupen k projednání Legislativní komisi AS FLKŘ. 
 
 
 
Bod 10) Projednání a schválení návrhu programu mimořádného jednání  AS FLKŘ 19. 5. 2025. 
AS FLKŘ se shodnul na následujícím programu mimořádného jednání: 
 
Návrh usnesení č. 231/4 
„AS FLKŘ schvaluje termín mimořádného jednání AS FLKŘ dne 19. 5. 2025 a jeho program v následujícím 
znění: 
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1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
7. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 9. 6. 2025. 
8. Různé.“ 

  
K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 231/5 
„AS FLKŘ schvaluje termín mimořádného jednání AS FLKŘ dne 19. 5. 2025 a jeho program v následujícím 
znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
7. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 9. 6. 2025. 
8. Různé.“ 

 
 

 

Bod 11) Různé 

V bodu různé nikdo z přítomných nevznesl žádné náměty ani připomínky. 

 

V 14:50 předseda S FLKŘ Dr. Strohmandl poděkoval všem za účast a ukončil jednání. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ, v. r. 


